
 
 

Referat AU møte #7 – 2023-2025 
Dato:  11. februar 2025 
Sted:   Sentrum Brannstasjon, Transittgata, 7042 Trondheim    
https://maps.app.goo.gl/smHgL61LycJLgvSRA   
Tidspunkt:  18:05-20:15 
 

   Innkalles Til stede 
Torbjørn Mæhlumsveen (TM) - leder X x 
Gørill Gyllan (GG) - nestleder  x x 
Knut Ståle Skogstad (KSS) - styremedlem X x 
Kari Hovin Kjølle (KHK) - styremedlem X x 
Arnhild Skaanes (AS) - varamedlem X x 
Anders Myrland                                           (AM) - administrasjon X x 
Kjetil Øygard (KØ) - skiklubbutvikler   

KØ kalles ikke inn til møtet pga oppdrag SKU 
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Orienteringssaker 
Sak 7 – 1 Orientering fra Adm.sjef      AM 
 
  Det er bevegelse på en rekke områder og prosjekter:  

• Dam stiftelsen 
• Innkjøp av bil skikretsen 
• Praksisstudenter 
• SKIA prosjektet 
• Prosjektgruppe rekruttering hopp og kombinert 
• Ansettelser og utlysninger 
• Spissa toppidrett  
• Budsjett NSF 
• Barnas Mini-VM 
• Aktivitet gren 

Kort kommentar på hvert punkt i møtet. PP fra orientering legges ved 
referat.  

Sak 7 – 2 Orientering fra kretsleder 

  Siste statusrapport: 
• Eiermøte Ski-VM 2025 
• Styremøte Granåsen Aktivum 

TM og GG ga orientering fra siste eiermøte i Ski-VM 2025 og GA. Referat 
fra siste eiermøte i Ski-VM 2025 er ikke klart. De vil bli delt med styret 
når TM/GG får tilsendt disse. 

AU mener at de økonomiske prognosene for Ski-VM Trondheim 2025 
som er presentert i eiermøtene med fordel kunne vært mer detaljert 
kommentert og forklart.   
   

Diskusjons- og vedtakssaker 

Sak 7 - 3 Skikretsting 2025        TM 

Adm. har utarbeidet utkast til sjekkliste med ansvar/frist fram mot   
skikretstinget.  

• Status sjekkpunktliste 

• Prosess Handlingsplan 2025-2027 

• Nytt strategisk dokument for anlegg skal legges fram fra 
Anleggsutvalget og vedtas på Skikretstinget 2025.  
 



 
 

Oppdatert sjekkliste ligger vedlagt referat. 
 
Prosess ny handlingsplan Sør-Trøndelag skikrets 2025-2027 
fortsetter. Oppdatert utkast klart til neste styremøte 18.mars. AS og 
KØ har hovedansvar for fremdrift.  
 
Prosess ny anleggsplan Sør-Trøndelag skikrets fortsetter. Oppdatert 
utkast klart til neste styremøte 18.mars. Hovedansvar for videre 
fremdrift KHK/anleggsutvalget. 
 
Invitere Ski-VM 2025, Norway Events og Granåsen Aktivum til 
oppsummering av Ski-VM 2025 og tema «Arven etter VM». Anders 
følger opp. 
 
AM sjekker ut aktuell kandidat som siste medlem i hedersbevisnings 
komiteen. 
 
Ny valgkomite Sør-Trøndelag skikrets. Det er styret i skikretsen som 
skal innstille ny valgkomite for neste tingperiode. AU diskuterte 
aktuelle medlemmer til valgkomiteene. TM, KHK og KSS følger opp 
aktuelle kandidater. 

   

Sak 7 – 4 Styrets saker til skikretstinget 2025     TM 

Status og fremdriftsplan på styrets saker til skikretstinget ble 
gjennomgått. 

• Handlingsplan 2025-2027 – Arnhild/Kjetil 

• Anleggsplan – Kari/Anleggsutvalg 

• Hedersbevisninger – Kari/Hedersbevisningskomite 

• Egenkapitalnivå for skikretsen – Knut Ståle og Anders 

• Oppsummering VM/Arven etter VM -Torbjørn 

 

Sak 7 – 5 Ski-VM 2025: Gjestekafeen 9.mars    AM/KHK 

Skikretsen har sammen med NSF og Ski-VM 2025 invitert en rekke 
gjester til Granåsen 9.mars. AM/KHK orienterte. 

Gjesteliste vedlagt referat. Billetter og informasjon sendes ut til gjester 
i løpet av uke 7. Anders følger opp. 

 

Sak 7 – 6 Økonomi        AM/KSS 



 
 

 AM ga en status på kundefordringer for 2024. Det er relativt store 
utestående beløp som må purres og følges opp de neste ukene. Anders 
følger opp. Oversikt over alle kundefordringer ligger vedlagt referat.  

 AU var positive til Adm.sjef sitt forslag til at vi bør se på muligheten til å 
engasjere et eksternt firma til å følge opp kundefordringer.  Anders 
følger opp. 

 

Sak 7 – 7 Saker til neste styremøte       TM 

AU diskuterte aktuelle saker som skal behandles på neste styremøte i 
skikretsen 18.mars 2025. 

Aktuelle saker: 

Skikretstinget 

Ski VM 2025 

Organisasjonsutvalg NSF 

Faste orienteringssaker  

Invitere skistyremedlem Mari Kvaale Sletvold, Lensvik IL. «Hvordan kan 
skiidretten lykkes bedre med å engasjere ungdom i frivillige verv og 
roller» Anders inviterer Mari. 

 

Sak 7 – 8  Mulig samarbeid mellom Nord og Sør-Trøndelag skikrets om SKU 

 Skikretsen har fått en henvendelse fra NSF på om Kjetil kan bidra inn 
mot Nord-Trøndelag. Bakgrunnen er at SKU i Nord-Trøndelag har sagt 
opp sin stilling.  

 AU er positive til at STS kan hjelpe til midlertidig, men er usikre på om 
det er en god permanent løsning å ha felles SKU med NTS. Kjetil sin 
mening og innstilling må veie tungt. Flere felles prosjekter og mer 
samhandling med NTS er AU positive til. Anders deltar i møte mellom 
NSF, NSF og STS I uke 7 der saken skal diskuteres.  

 

 
Eventuelt 


